
DPr-BRM-II.0012.14.3.2023 

Protokół nr 65/III/2023 

posiedzenia Komisji Rozwoju i Działalności Gospodarczej 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 9 marca 2023 r. 

posiedzenie on-line 

 

I. Obecność na posiedzeniu. 

stan Komisji   -   5 radnych 

obecnych   -   5 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu 

Zaproszenie dla radnych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla gości stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji radny p. Mateusz Walasek. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie wniosku Zarządu Lokali Miejskich w sprawie możliwości wynajmu 

w trybie bezprzetargowym pracowni twórczych. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż z bonifikatą, w drodze bezprzetargowej, nieruchomości położonych 

w Łodzi przy ulicach: Żabiej 10/12, Żabiej bez numeru, Łagiewnickiej bez numeru 

i Stefana bez numeru – druk Nr 36/2023. 

3. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek powitał obecnych on-line radnych 

i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii. Pan Przewodniczący 

Walasek otworzył w związku z tym posiedzenie Komisji. Następnie Pan Przewodniczący 

zaproponował wprowadzenie do porządku obrad następujących, dodatkowych projektów 

uchwał Rady Miejskiej w Łodzi: 
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- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonych 

w Łodzi przy ul. Juliusza Ordona 3 i Juliusza Ordona bez numeru – druk Nr 41/2023 (jako 

pkt 2a); 

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonych 

w Łodzi przy ul. Dostawczej 5, Dostawczej bez numeru i Lodowej bez numeru – druk 

Nr 42/2023 (jako pkt 2b); 

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonych 

w Łodzi przy ul. Dostawczej 6 i Dostawczej bez numeru – druk Nr 43/2023 (jako pkt 2c); 

- w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2023 rok – druk Nr 54/2023 

(jako pkt 2d); 

- oraz zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 

2023-2050 – druk Nr 55/2023 (jako pkt 2e). 

Zebrani zaakceptowali tę propozycję, przyjmując jednomyślnie porządek posiedzenia. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie wniosku Zarządu Lokali Miejskich w sprawie możliwości wynajmu 

w trybie bezprzetargowym pracowni twórczych. 

P. o. Kierownika Wydziału Lokali Użytkowych w Zarządzie Lokali Miejskich pan 

Dariusz Ostapinka przedstawił zebranym ww. wniosek. 

Nie zgłoszono pytań, ani głosów w dyskusji. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego wniosku głosowało 4 radnych, przeciw nie 

głosował nikt, nikt również nie wstrzymał się od głosu. 

Komisja wydała zatem pozytywną opinię na temat przedmiotowego wniosku Zarządu 

Lokali Miejskich. 

 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż z bonifikatą, w drodze bezprzetargowej, nieruchomości położonych 

w Łodzi przy ulicach: Żabiej 10/12, Żabiej bez numeru, Łagiewnickiej bez numeru 

i Stefana bez numeru – druk Nr 36/2023. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz przedstawiła 

zebranym powyższy projekt uchwały (załącznik nr 5 do protokołu). 

Faza pytań i dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Komisji pan Kamil Jeziorski: „Panie Przewodniczący, czy jest ktoś 

z Fundacji dzisiaj z nami?” 
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Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „niestety, 

dzisiaj nie mamy żadnej osoby z Fundacji – Pani Prezes, jeżeli będzie taka potrzeba, 

deklarowała swój udział w posiedzeniu sesji – jeżeli Państwo uznają to za niezbędne, to jest to 

jak najbardziej możliwe.” 

Pan radny Kamil Deptuła: „mam jeszcze pytanie – jaka jest wysokość tej bonifikaty?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „99 %.” 

Wiceprzewodniczący Komisji pan Kamil Jeziorski: „z 11 mln zł robi się 100 tys. zł.” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „tak, tylko że 

tego rodzaju rozwiązania były już stosowane. Pamiętajmy, że mamy tutaj hospicjum 

przy ul. Pojezierskiej, Navicula – 99 % bonifikaty, Fundacja Gajusz – 99 % bonifikaty, 

hospicjum dla dzieci…” 

Pan radny Kamil Deptuła: „przepraszam – to jest hospicjum, czy przedszkole? Co to jest?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „tutaj mamy 

Fundację, która prowadzi przedszkole, szkołę, ośrodek specjalny wsparcia wcześniaków 

„Otulinka,” prowadzi dzienny oddział rehabilitacji dla dzieci z wadami rozwojowymi 

i zespołami genetycznymi. I chcą tę działalność rozwijać, prowadzić dalszą działalność 

w stosunku do dzieci niepełnosprawnych. Bo mówimy tutaj o dzieciach 

z niepełnosprawnościami wielorozwojowymi – zarówno z zespołami sprzężonymi, zespołem 

Downa, autyzmem – chce więc stworzyć żłobek, ośrodki opieki wytchnieniowej, gabinety 

terapeutyczne…” 

Pan radny Kamil Deptuła: „dobrze, ale rozumiem, że jest to działalność gospodarcza, która 

jest refundowana przez NFZ – to nie zaburza jakoś konkurencji?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „nie zaburza 

konkurencji – jest to Fundacja, która funkcjonuje na rynku szeroko pojętej aglomeracji łódzkiej 

i nie mamy tutaj z zaburzeniem rynku…” 

Wiceprzewodniczący Komisji pan Kamil Jeziorski: „ale Pani Dyrektor, jest takie pytanie – 

bo np. prowadzenie przedszkola, to jest działalność odpłatna. I tam jest dużo tych działalności 

odpłatnych. Tam jest NZOZ, prawda?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 
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w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „jest NZOZ. Ale 

przedszkole, szkoła, ośrodek dla wcześniaków, dzienny oddział rehabilitacji – jest działalnością 

nieodpłatną. Działalność odpłatna, to tylko międzynarodowe konferencje naukowe, Bieg #Daj 

piątaka na dzieciaka oraz Poradnia rehabilitacyjna, która jest dodatkowa, ze względu na bardzo 

duże potrzeby tych dzieci.” 

Wiceprzewodniczący Komisji pan Kamil Jeziorski: „ale Pani Dyrektor – i przedszkole 

i szkoła, to jest działalność odpłatna, bo samorząd płaci za przedszkole i za szkołę, więc to nie 

jest tak. Ona jest nieodpłatna dla dzieci, ale Fundacja otrzymuje na ten cel środki z budżetu 

samorządu, tak? 

Nie wiem, szkoda, że nie ma tej Pani Prezes, może by kilka słów nam powiedziała – bo ja bym 

chciał głosować na „tak,” żeby przekazać Fundacji te nieruchomość, ale to jest olbrzymia 

bonifikata, prawda? To jest ponad 11 mln zł bonifikaty, którą udzielimy.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „czy ktoś jeszcze ewentualnie chciałby 

zabrać głos w tej sprawie? Bo ja miałem sygnały ze strony Rady Osiedla – ja oczywiście nie 

wzywam do wystąpienia, ale jeżeli ktoś chciałby zabrać głos, to teraz jest taka możliwość. 

Ale widzę, że nikt się nie zgłasza. 

Ja pozwolę sobie w tej chwili na głos w dyskusji – wielokrotnie się spotkałem z mieszkańcami, 

którzy korzystają z usług tego podmiotu. Jest faktem, że oczywiście za te usługi Miasto, bądź 

Państwo płaci, natomiast jest również faktem, że praktycznie mało kto się podejmuje tego typu 

działalności w Łodzi – zaryzykuję tezę, że na Bałutach, to jest jedyny tego rodzaju ośrodek 

i mieszkańcy z całych Bałut tam przyjeżdżają. Bo miałem wielokrotnie interwencje 

mieszkańców odnośnie transportu zbiorowego, którzy chcieli, aby był on tak zorganizowany, 

żeby im było łatwiej np. z Teofilowa dotrzeć na tamte tereny. Tak, że moje osobiste odczucie 

jest takie, że to nie jest podmiot, który powstał wczoraj – my tę nieruchomość przekazaliśmy 

w użytkowanie Fundacji 10 lat temu i tam się ten podmiot dobrze zakorzenił. Jednocześnie, to 

nie jest pierwszy tego rodzaju przypadek, bo to jest sytuacja taka, że już wielokrotnie różne 

podmioty otrzymały nieruchomości na takich zasadach – oczywiście prowadzące tego rodzaju 

działalność (np. hospicjum). Tu, w tym przypadku podmiot działa na rzecz dzieci z bardzo 

poważnymi zaburzeniami – ja jestem więc „za” w tym przypadku.” 

Wiceprzewodniczący Komisji pan Kamil Jeziorski: „dziękuję, Panie Przewodniczący. 

Właśnie dlatego prosiłem, żeby była Pani Prezes Fundacji – gdyby ona tych informacji 

udzieliła, to byłoby nam dużo łatwiej podjąć decyzję. Bo jak weźmiemy do ręki uzasadnienie, 

to tak naprawdę, tam jest opis działek, ale niewiele jest o tej działalności stricte społecznej, 

której osoby potrzebujące oczekują od tego ośrodka. A ten wycinek działalności 
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rehabilitacyjnej, medycznej jest na tyle trudny, że rzeczywiście niewiele podmiotów chce się 

go podjąć. 

I po prostu chodziło o to tak naprawdę, że gdyby ktoś z tej Fundacji uczestniczył w naszym 

posiedzeniu, to by nam opowiedział to wszystko. Tak, że dziękuję Panie Przewodniczący – 

mnie Pan przekonał.” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „chciałabym 

tylko dodać, że w grudniu ubiegłego roku wpłynęło do nas pismo rodziców dzieci, 

podopiecznych i sympatyków tej Fundacji – 3 374 osoby się pod tym pismem podpisały. Mamy 

też 6 takich dość emocjonalnych listów rodziców, którzy wskazują na to, jak bardzo ważna jest 

działalność tej Fundacji dla dzieci niepełnosprawnych, dla ich rodziców i generalnie 

dla społeczeństwa. Bo ta Fundacja jest dobrze odbierana – organizuje ona różnego rodzaju 

happeningi, festyny, w których uczestniczą mieszkańcy.” 

Pan radny Kamil Deptuła: „ja jestem przeciw, od razu powiem. Mówimy o kwocie 11 mln zł 

– nie znam finansowania tej konkretnie Fundacji, ale większość fundacji, które funkcjonują 

na rynku zdrowotnym, realizuje zadania zlecone przez Narodowy Fundusz Zdrowia i wykonuje 

je z pieniędzy publicznych. W konkursach w organizowanych przez Narodowy Fundusz 

Zdrowia mogą startować spółki akcyjne, spółki z o. o., mogą też startować fundacje 

i stowarzyszenia, wobec tego, w moim przekonaniu, nie mamy wiedzy, czy nie zaburzymy 

konkurencji – ponieważ to, że fundacja realizuje zadania zlecone przez NFZ, nie oznacza, że 

nie konkuruje ona ze spółkami prawa handlowego. I przekazanie komuś za darmo budynków 

za 11 mln zł jest, moim zdaniem, niewłaściwe. Dlatego ja będę głosował przeciw – dlatego że 

tam jest jeszcze szkoła, przedszkole, za chwilę pojawią się jakieś inne instytucje, które 

prowadzą szkołę i przedszkole i też będą chciały, żeby im przekazać te obiekty za darmo. Nie 

przekonuje mnie więc ta argumentacja.” 

Wiceprzewodniczący Komisji pan Michał Olejniczak: „jestem „za” Panie Przewodniczący, 

argumenty których Pan użył mnie przekonały. Też miałem wątpliwości, ale faktycznie ta 

Fundacja działa w sposób prężny, świadczy pomoc – ilość osób, które się podpisały też 

świadczy o tym, że jest ona skuteczna.” 

Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały głos oddało 3 radnych, 

przeciw głosowała 1 osoba, 1 członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

Komisja zaopiniowała zatem pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z bonifikatą, w drodze bezprzetargowej, 
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nieruchomości położonych w Łodzi przy ulicach: Żabiej 10/12, Żabiej bez numeru, 

Łagiewnickiej bez numeru i Stefana bez numeru – druk Nr 36/2023. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „pozwolę sobie na taki krótki komentarz – 

ja doskonale rozumiem wątpliwości i zgadzam się też z głosem Pana Radnego Jeziorskiego, że 

w takich sytuacjach dobrze by było, żeby był obecny przedstawiciel podmiotu. Tak się składa, 

że miałem kontakty z osobami, dla których ta Fundacja była jedynym rozwiązaniem poza nauką 

domową dziecka – bo to są naprawdę bardzo poważne przypadki. Ale mogłaby się zdarzyć taka 

sytuacja na posiedzeniu Komisji, gdyby nie było radnego, który ma jakieś doświadczenie, 

zetknął się z osobami, które korzystają z oferty tej Fundacji – dlatego ja bym zaapelował, aby 

w przyszłości, w takich sytuacjach, naprawdę dołożyć wszelkich starań, żeby już 

na posiedzeniu Komisji była możliwość wysłuchania przedstawiciela podmiotu.” 

Na tym dyskusję w powyższym punkcie zakończono. 

 

Ad. 2a. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonych w Łodzi 

przy ul. Juliusza Ordona 3 i Juliusza Ordona bez numeru – druk Nr 41/2023. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz omówiła projekt 

ww. uchwały (załącznik nr 6 do protokołu). Pani Dyrektor przedstawiła ponadto zebranym 

prezentację dotyczącą powyższych nieruchomości. 

Faza pytań i dyskusji. 

Pan radny Kamil Deptuła zwrócił uwagę, że przedstawiona prezentacja pozbawiona była 

zdjęć budynków, znajdujących się na terenie ww. nieruchomości. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz zadeklarowała, 

że prześle radnym powyższe zdjęcia w terminie późniejszym. Pani Dyrektor poinformowała 

ponadto zebranych, że budynek usytuowany na tej działce, zgodnie z informacją przekazaną 

przez przedstawicieli Zarządu Lokali Miejskich, posiada zużycie na poziomie 60 %, wymaga 

więc on remontu. Budynek ten nie jest w chwili obecnej użytkowany. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek zwrócił uwagę, że do tej pory przedstawiane 

Komisji podczas omawiania projektów uchwał dotyczących sprzedaży nieruchomości 

prezentacje zawierały też zdjęcia naniesień, znajdujących się na poszczególnych działkach. Pan 

Przewodniczący zaapelował, aby zdjęcia takie nadal zamieszczane były w prezentacjach  dzięki 

nim radni uzyskiwali bowiem wiedzę, co dzieje się obecnie na terenie wystawianych 
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do sprzedaży nieruchomości. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz zgodziła się z tą 

sugestią. 

Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem tego projektu uchwały głos oddało 3 członków Komisji, 

przeciw nie głosował nikt, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Komisja wydała więc pozytywną opinię na temat projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Łodzi w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości 

położonych w Łodzi przy ul. Juliusza Ordona 3 i Juliusza Ordona bez numeru – druk 

Nr 41/2023. 

 

Ad. 2b. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonych w Łodzi 

przy ul. Dostawczej 5, Dostawczej bez numeru i Lodowej bez numeru – druk Nr 42/2023. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz omówiła projekt 

ww. uchwały (załącznik nr 7 do protokołu). Pani Dyrektor przedstawiła też prezentację 

dotyczącą powyższych nieruchomości. 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek odnosząc się do stwierdzenia pani Dyrektor, 

iż Rada Osiedla Zarzew wskazała, że sposób zagospodarowania ww. nieruchomości nie 

wpłynie bezpośrednio na mieszkańców Osiedla, zwrócił uwagę, iż jak wynika z informacji 

zawartej w uzasadnieniu, Rada Osiedla nie wypowiedziała się formalnie w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały. 

Zwracając ponadto uwagę, iż przedstawiona prezentacja również nie zawiera zdjęć 

wykonanych na terenie tych nieruchomości, pan Przewodniczący zaapelował, aby zdjęcia takie 

zostały wykonane i dołączone do prezentacji, które zostaną przedstawione radnym w trakcie 

najbliższej sesji Rady Miejskiej – podczas omawiania tych projektów uchwał. 

Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za,” braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady 

Miejskiej w Łodzi. 
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Ad. 2c. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonych w Łodzi 

przy ul. Dostawczej 6 i Dostawczej bez numeru – druk Nr 43/2023. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz omówiła projekt 

przedmiotowej uchwały (załącznik nr 8 do protokołu). Pani Dyrektor przedstawiła też 

prezentację dotyczącą tych nieruchomości. 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek zadał pytanie, jakiego rodzaju działalność 

prowadzą przedsiębiorcy, dzierżawiący część powyższych nieruchomości. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz poinformowała 

zebranych, że na terenie tym działalność prowadzi Przedsiębiorstwo Bosta-Beton, które jest 

producentem mas betonowych, firma Chybo-Tex, zajmująca się sprzątaniem terenu oraz firma 

Artcem – producent cementu. Na terenie tym prowadzona jest więc działalność usługowa 

o charakterze produkcyjno – budowlanym. 

Pan radny Kamil Deptuła poprosił o odpowiedź na pytanie, jaka będzie cena powyższych 

nieruchomości. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz powiadomiła 

Komisję, że wartość tych działek została określona przez rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 

19 340 000 zł. 

Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za,” braku głosów „przeciw” i  braku głosów 

„wstrzymujących się,” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonych 

w Łodzi przy ul. Dostawczej 6 i Dostawczej bez numeru – druk Nr 43/2023. 

 

Ustalono, że Komisja rozpatrzy punkt 2d i 2e porządku obrad łącznie. 
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Ad. 2d – 2e. Zaopiniowanie następujących projektów uchwał Rady Miejskiej w Łodzi: 

w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2023 rok – druk 

Nr 54/2023 – oraz zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk Nr 55/2023. 

Dyrektor Wydziału Budżetu UMŁ w Departamencie Finansów Publicznych pani 

Małgorzata Wojtczak przedstawiła zebranym powyższe projekty uchwał Rady Miejskiej 

w Łodzi – w zakresie merytorycznego zainteresowania Komisji (załącznik nr 9 i 10 

do protokołu). 

Nie zgłoszono uwag do ww. projektów uchwał. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie zmian 

budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2023 rok – druk Nr 54/2023 – głosowało 

4 radnych, przeciw nie głosował nikt, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk 

Nr 55/2023 – głos oddały 4 osoby, przeciw nie głosował nikt, 1 radny wstrzymał się 

od głosu. 

Komisja zaopiniowała zatem pozytywnie przedmiotowe projekty uchwał Rady Miejskiej 

w Łodzi – w zakresie swojego merytorycznego zainteresowania. 

 

Ad 3. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Zebrani postanowili oddelegować pana radnego Mateusza Walaska do udziału w pracach 

komisji, powołanej w celu przeprowadzenia publicznego przetargu ustnego (licytacji) 

na wysokość stawki czynszu za wynajem lokali użytkowych. Przetarg ten zaplanowany został 

na dzień 17 marca br. (początek – godz. 10.00), w Dużej Sali Obrad Rady Miejskiej w Łodzi, 

przy ul. Piotrkowskiej 104 w Łodzi. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek poinformował ponadto zebranych, iż 

prawdopodobnie na przełomie marca i kwietnia br. zorganizowane zostanie, w trybie zdalnym, 

wspólne posiedzenie Komisji Promocji Miasta i Współpracy Zagranicznej oraz Komisji 

Rozwoju i Działalności Gospodarczej, poświęcone zaplanowanemu w maju br. w Łodzi Forum 

Routes Europe – bardzo prestiżowej imprezy dla branży lotniczej. Niezależnie od tego, kolejne 

posiedzenie samej Komisji Rozwoju i Działalności Gospodarczej zorganizowane zostanie 

najprawdopodobniej w dniu 6 kwietnia br. (początek - godz. 11.00), w trybie zdalnym. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu nr 64/I/2023 posiedzenia Komisji, przeprowadzonego 

w dn. 26 stycznia 2023 r. 
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Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokół sporządził     Przewodniczący Komisji 

Marek Wasielewski            Mateusz Walasek 


